
Beantwoording verhelderende/technische vragen 
 
Vragen gesteld:  
Via email               d.d.: 05-02-2024 
 
Vragensteller: R.Tijssen    Partij: PNL 
 
Portefeuillehouder:   M.C. Slaets-Sonneveldt 
 
Onderwerp: Gladheidbestrijding 
 
In de afgelopen tijd is Laarbeek geconfronteerd met gladde wegen veroorzaakt door sneeuwval 
en vorst. In de voorwaarden van de gladheidsbestrijding wordt aangegeven waar volgens een 
vast schema wordt gestrooid in Laarbeek: eerst de hoofdwegen, daarna scholen en plekken 
waar ouderen wonen en men zorgt er zoveel mogelijk voor dat de meeste woningen dicht bij 
een gestrooide weg liggen. 
 
Er zijn echter ook straten zonder trottoir, zodat mensen over de straat moeten lopen die al 
gauw spekglad wordt als er niet gestrooid is. Als het dan ook nog om ouderen gaat, neemt het 
valrisico en daarmee de kans op (ernstig) letsel enorm toe. Zij worden dan ook bang om zich 
naar buiten te begeven om bijvoorbeeld boodschappen te doen. Daardoor kunnen zij in de 
problemen komen en ook het contact met de buitenwereld verliezen wat weer eenzaamheid kan 
veroorzaken. 
 
We begrijpen allemaal dat niet alles ineens sneeuwvrij gemaakt kan worden, maar als er na 4-5 
dagen nog steeds sprake is van een ijsbaan, dan is dat toch niet de bedoeling. Gelukkig komt 
het niet vaak voor, maar het kan maar beter geregeld zijn voor het geval dat. 
 
Vraag 1: 
Erkent het college het probleem zoals geschetst door PNL? 
Zo ja, zouden de voorwaarden (strooibeleid) kunnen worden uitgebreid met ‘en straten waar 
geen trottoir ligt (en ouderen wonen)’? 
 
Antwoord:  
Wij erkennen het probleem zoals geschetst door PNL. 
Niet alle straten zonder trottoir hoeven gestrooid te worden.  
Echter op plaatsen die de hele dag in de schaduw liggen, waar de zon niet schijnt, blijft het 
langer glad en deze worden opgepakt in fase 2. 
Ook reageren we op meldingen van bewoners. Toegegeven moet worden dat we in de laatste 
periode soms net iets te laat waren. Met veel gladde plekken ten gevolg. Voor de volgende keer 
gaan we dit verbeteren door sneller te reageren op meldingen van bewoners.  
Wij zijn geen voorstander om het strooibeleid aan te passen naar het strooien in fase 1 met de 
straten waar geen trottoir ligt. 
 
Vraag 2: 
Heeft de gemeente een faciliterende rol, zoals bij de vrijwilligers in Mariahout die zorgen voor 
een sneeuwvrije straat/trottoirs d.m.v een strooikarretje?  
Indien dat zo is, kunnen vrijwilligers binnen de andere kernen hier ook gebruik van maken of 
faciliteert de gemeente bijvoorbeeld strooikarretjes? Wat kunnen de dorpsraden hierin 
betekenen? 
 



 

 
Antwoord: 
De gemeente heeft inderdaad een faciliterende rol. 
Het verstrekken van zout aan vrijwilligers is uiteraard geen probleem. Liefst wel centraal in 
bijvoorbeeld een zoutbak. Strooikarrertjes is mogelijk. We vragen ons dan wel af hoe we dat 
moeten organiseren en beheren. Misschien de vrijwilligers van de Verkeerswerkgroepen? En dan 
vooral op plaatsen waar het nodig is zoals PNL zelf al aangeeft. 
 
Vraag 3: 
Wordt het strooibeleid van de gemeente geëvalueerd? 
 
Antwoord:  
Ja, bij het opstellen van het eerstvolgende gladheidsbestrijdingsplan in 2028 vindt er een 
evaluatie plaats. 
 
Datum beantwoording: 15 februari 2024 


